
Protokół Nr XXXVII/2013 

z XXXVII sesji Rady Gminy Bolimów, która odbyła się  

w dniu 26 września 2013 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Bolimowie 

 

 Otwarcie obrad                   –  godz. 12.00 

 Zakończenie obrad              – godz.  14.00 

 Ustawowa liczba radnych              – 15-tu 

 Liczba radnych obecnych               – 15-tu 

 

W sesji uczestniczyli radni według załączonej do protokołu listy obecności (załącznik nr 1). 

 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
 

- Wójt Gminy – Stanisław Linart 

- Skarbnik Gminy – Krystyna Pilaszek 

- Sekretarz Gminy – Andrzej Czarnota 

- sołtysi gminy Bolimów  

- pracownicy Urzędu Gminy i kierownicy jednostek organizacyjnych: 

- Kierownik Referatu Gospodarki, Rozwoju Gospodarczego i Promocji – Wioletta           

Grebelska 

- Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Bolimowie – Irena Śmigiera – Milewska 

- Kierownik Obsługi Gospodarki Komunalnej – Jarosław Szczepanik 

- Referent – Roman Gwara 

- Wicestarosta Powiatu Skierniewickiego – Jan Białek 

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Skierniewickiego – Bogdan Okrasso 

- Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Bolimowie – Artur Bisingier 

- przedstawiciele lokalnej prasy: 

-  „Głos Skierniewic i okolic” – Michał Nowacki 

 

(załącznik nr 2 – lista sołtysów, załącznik nr 3 – lista osób zaproszonych) 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, powitanie uczestników i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Omówienie i przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy Bolimów, która odbyła się w dniu  

30 sierpnia 2013 roku. 

4. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 roku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy na 2013 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Bolimów w partnerstwie z Powiatem 

Skierniewickim do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II – 

Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój, poprzez realizację projektu pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2700E Bolimów, ul. Sokołowska”. 

7. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa, ładu i porządku publicznego na terenie gminy 

Bolimów. 

8. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami Rady Gminy. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

11. Zamknięcie sesji. 
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Streszczenie przebiegu obrad: 

 
Ad. 1  

  Przewodniczący Rady Gminy Janusz Łukawski o godz. 12.00 otworzył XXXVII sesję 

Rady Gminy Bolimów, powitał obecnych na sesji: radnych, Wójta, Skarbnika i Sekretarza 

Gminy, Wicestarostę Powiatu Skierniewickiego – Jana Białka, Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu Skierniewickiego – Bogdana Okrasso, Kierownika Rewiru Dzielnicowych  

w Bolimowie – Artura Bisingiera, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów oraz 

przedstawicieli lokalnej prasy. Na podstawie listy obecności (zał. nr 1) stwierdził, że w sesji 

uczestniczy aktualnie 15-tu radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

i uchwał.  
 

Ad. 2  

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Łukawski, przedstawił porządek obrad, który 

radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję. W przeprowadzonym głosowaniu  

za przyjęciem porządku sesji, radni opowiedzieli się jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 
 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Łukawski poinformował, że protokół z XXXVI 

sesji Rady Gminy z dnia 30 sierpnia 2013 roku był wyłożony do wglądu na sali obrad i radni 

mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. W związku z powyższym zapytał,  

czy radni chcieliby wnieść uwagi lub zastrzeżenia do protokołu.  

Uwag do protokołu nie wniesiono. W przeprowadzonym głosowaniu za przyjęciem 

protokołu z poprzedniej sesji, radni opowiedzieli się jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 
 

Ad. 4 

Skarbnik Krystyna Pilaszek przedstawiła informację z wykonania budżetu gminy  

za I półrocze 2013 roku. Oznajmiła, że po dokonanych zmianach na dzień 30 czerwca 2013 

roku plan dochodów wynosił 11.231.460,30 zł, natomiast wykonanie 5.698.583,18 zł,  

co stanowi 50,74% realizacji, w tym: plan dochodów bieżących 10.814.578,30 zł - wykonanie 

5.608.381,92 zł, tj. 51,86%; plan dochodów majątkowych 416.882,00 zł - wykonanie 

90.201,26 zł, tj. 21,64%. Wyjaśniła, że zbyt niskie wykonanie dochodów występuje z tytułu 

dzierżawy mienia komunalnego, gdzie zakładano dochody w wysokości 718.533,00 zł,  

a wykonano 64.831,28 zł. Powodem jest niepłacenie przez dzierżawcę zobowiązań z tytułu 

dzierżawy gruntu pod żwirownię. Pozostałe dochody realizowane są w wysokościach 

planowanych. Następnie poinformowała, że po dokonanych zmianach na dzień 30 czerwca 

2013 roku plan wydatków wynosił 11.977.068,30 zł, natomiast wykonanie 5.089.205,42 zł, 

co stanowi 42,49% realizacji, w tym: plan wydatków inwestycyjnych l.625.792,00 zł - 

wykonano 66.066,96 zł, tj. 4,06%; plan wydatków bieżących 10.351.276,30 zł - wykonano 

5.023.138,46 zł, tj. 48,53%. Dodała, że w ciągu pierwszego półrocza spłacono kredyty, które 

zostały zaciągnięte w latach poprzednich w wysokości 580.131,14 zł, w wyniku czego 

zadłużenie pozostałe do spłaty (na dzień 30 czerwca 2013 r.) wynosi  l.245.202,28 zł. 

Skarbnik Krystyna Pilaszek oznajmiła, że na dzień 30 czerwca 2013 r. należności  

od dłużników gminy wynosiły: 289.722,61 zł, co stanowiło 5,08% w stosunku  

do wykonanych dochodów. Największe zaległości stanowiły czynsze – 211.611,98 zł, opłaty 

za podatki lokalne – 49.483,93 zł oraz opłaty za zużytą wodę i ścieki – 28.926,58 zł. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy Janusz 

Łukawski zarządził głosowanie nad przyjęciem informacji. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 roku stanowi załącznik  

do protokołu) 
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Ad. 5  
Skarbnik Krystyna Pilaszek poinformowała, że zmiany w budżecie wynikają  

z podpisania umowy z Urzędem Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego  

w Warszawie na realizację projektu pn. „Witacze jako źródło informacji turystycznej  

o Gminie Bolimów”. Wobec powyższego wnioskuje się o zwiększenie dochodów o kwotę 

23.600,00 zł, która stanowi 80% wartości netto projektu, pozostałe 20% + VAT tj. 12.728,00 

zł stanowi środki własne gminy. Ogólna wartość projektu wynosi brutto 36.408,00 zł.  

W związku z tym planuje się przesunięcie środków w kwocie 12.728,00 zł z zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa fragmentu drogi w miejscowości Wólka Łasiecka”  

w ramach oszczędności po przeprowadzonym przetargu. 

W zakresie projektu uchwały nie podjęto dyskusji. Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad przyjęciem przedmiotowej uchwały, która została przyjęta przez radnych  

15 głosami „za” tj. jednogłośnie.       

 (Uchwała Nr XXXVII/195/2013 Rady Gminy Bolimów w sprawie zmiany budżetu gminy  

na 2013 rok stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 6 

Wójt Stanisław Linart oznajmił, że temat modernizacji ulicy Sokołowskiej, która 

zaliczana jest do dróg kategorii powiatowej jest znany od dawna i konieczność jej wykonania 

nie powinna budzić żadnych wątpliwości. Stwierdził, że należy pozytywnie przychylić się  

do prośby Starostwa Powiatowego w Skierniewicach i podpisać porozumienie na mocy 

uchwały, które niezbędne jest do złożenia wniosku o dofinansowanie z Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych w ramach tzw. „schetynówek”. Poinformował,  

że pierwotnie Gmina Bolimów miała udzielić 25% dotacji, jednakże związku z tym,  

że Gmina zobowiązała się wykonać drogę dojazdową (parking) do Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych, która jest nieodzowną częścią ulicy Sokołowskiej kwota dotacji będzie 

stanowić 15% wartości kosztorysowej zadania. Zwrócił się do Rady Gminy o pozytywne 

ustosunkowanie się i podjęcie uchwały. 

 Wicestarosta Jan Białek poinformował, że wartość kosztorysowa przebudowy 600 m 

odcinka drogi powiatowej tj. ulicy Sokołowskiej w Bolimowie wynosi 1.859.858,53 zł, lecz 

w ramach zorganizowanego przetargu ulegnie na pewno zmniejszeniu. Dodał, że  

w przypadku jeśli nie uda się otrzymać dofinansowania, remont zostanie wykonany w ramach 

innego wariantu. 

Przewodniczący Janusz Łukawski wyraził nadzieję, że w przyszłym roku również 

zostanie podpisane porozumienie ze Starostwem Powiatowym w Skierniewicach, lecz tym 

razem na wykonanie przebudowy drogi w miejscowości Nowe Kęszyce. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały i zarządził 

głosowanie nad jej przyjęciem. W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 (Uchwała Nr XXXVII/196/2013 Rady Gminy Bolimów w sprawie przystąpienia Gminy 

Bolimów w partnerstwie z Powiatem Skierniewickim do Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II – Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój, poprzez 

realizację projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2700E Bolimów, ul. Sokołowska” 

stanowi załącznik do protokołu).  
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Ad. 7 

Kierownik Rewiru Dzielnicowych Artur Bisinger przedstawił informację na temat 

bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2012 rok na terenie gminy Bolimów. 

W ramach dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Skierniewickiego Bogdan 

Okrasso zwrócił uwagę, że żwirownia prowadzona przez firmę „Energobudowa” przez to,  

że nie jest ogrodzona dostępna jest dla wszystkich, szczególnie dla amatorów wędkarstwa  

i kąpieli, a korzystanie z akwenu jest nielegalne. Wystąpił z prośbą, aby w przyszłym sezonie 

zwrócić szczególną uwagę na bezpieczeństwo w tym miejscu. 

Wójt Stanisław Linart odpowiedział, że problem istnieje nie od dziś, sztandarowym  

na to przykładem jest tzw. Rydwan w Łowiczu. Stwierdził, że Wójt Gminy odpowiada 

rzeczywiście za bezpieczeństwo na terenie gminy, ale w tym przypadku odpowiada właściciel 

bądź dzierżawca, na którego terenie znajduje się żwirownia. Oznajmił jednak, że w przyszłym 

roku zwrócimy większą uwagę na nielegalne korzystanie ze zbiornika. 

Radny Stanisław Cwalina nadmienił, aby nie została uśpiona czujność w okresie 

zimowym, ponieważ w tym czasie mogą znaleźć się amatorzy łowienia ryb pod lodem.   

Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

przyjęciem informacji. W ramach głosowania informacja na temat stanu bezpieczeństwa, ładu 

i porządku publicznego na terenie gminy Bolimów została przyjęta jednogłośnie.  

(Informacja na temat stanu bezpieczeństwa, ładu i porządku publicznego na terenie gminy 

Bolimów stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 8 

  W przedmiotowym punkcie przystąpiono do przedstawienia radnym informacji  

na temat działalności poszczególnych referatów i komórek organizacyjnych Urzędu Gminy  

za okres od dnia 30 sierpnia 2013 r. do dnia 26 września 2013 r.: 
 

Kierownik Wioletta Grebelska wymieniła zadania zrealizowane w Referacie 

Gospodarki, Rozwoju Gospodarczego i Promocji: 

- w trakcie trwania jest zbiórka azbestu z terenu gminy Bolimów; 

- Wojewoda Łódzki zakończył procedurę weryfikacji protokołów dotyczących 

oszacowania szkód w gospodarstwach rolnych, powstałych w wyniku niekorzystnego 

zjawiska atmosferycznego; do 30 września można składać wnioski do Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa o dopłatę dla rolników, w kwocie dla 

gospodarstw ubezpieczonych 100 zł za 1 ha powierzchni uprawy, gospodarstw 

nieubezpieczonych 50 zł za 1 ha; 

- w dniu 26 sierpnia wystąpiono z wnioskiem do Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej w Łodzi o wydanie decyzji zwalniającej z zakazów dotyczących m.in. budowy 

innych obiektów budowlanych, zmiany ukształtowania terenu oraz wykonywania innych 

robót na rzece Rawce (w odniesieniu do przebudowy mostu w miejscowości Sokołów); 

- opracowano dokumentację projektową i decyzję lokalizacyjną na budowę wjazdu  

do budynku komunalnego w miejscowości Łasieczniki; 

- w trakcie wykonywane są prace związane z aktualizacją opłat rocznych za użytkowanie 

wieczyste; 

- w ramach pomocy ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na zakup sprzętu ratowniczego dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Bolimowie; 

- trwają prace przy przebudowie drogi dojazdowej do gruntów w Wólce Łasieckiej; 

- w dniach 4-5 listopada br. planuje się zorganizowanie zbiórki odpadów 

wielkogabarytowych, mieszkańcy zostaną poinformowani w sposób zwyczajowo 

przyjęty tj. poprzez puszczenie kartki z informacją. 
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Zadania zrealizowane w ramach działalności Sekcji Obsługi Urzędu Gminy omówił 

Kierownik Obsługi Gospodarki Komunalnej – Jarosław Szczepanik: 

- naprawiono oświetlenie uliczne w miejscowości Jasionna; 

- wykonano koszenie poboczy przy drogach gminnych oraz dokonano nowych nasadzeń 

drzew w miejscowościach Józefów i Kolonia Wola Szydłowiecka; 

- ponownie uruchomiono oświetlenie uliczne w miejscowościach, w których na okres letni 

było wyłączone; 

- do końca września zakończy się spis stanu liczników wody w indywidualnych 

gospodarstwach domowych przed październikową podwyżką; 

- usunięto awarię sieci wodociągowej w miejscowości Ziąbki oraz awarię przepompowni 

ścieków w miejscowości Jasionna; 

- nawieziono szlaki na drogi dojazdowe do pól w miejscowości Podsokołów; 

- naprawiono dwa przepusty odwadniające pod drogą gminną w miejscowości Wólka 

Łasiecka oraz wykonano wycinkę zakrzaczeń; 

- w trakcie trwają niezbędne prace przy oczyszczaniu rowu w miejscowości Ziąbki, w tym  

montowane są nowe przepusty do posesji, które zostały zakupione przez właścicieli 

nieruchomości. 
 

Dyr. Irena Śmigiera-Milewska przedstawiła informację na temat działalności 

Gminnego Ośrodka Kultury w Bolimowie: 

- Gminny Ośrodek Kultury uczestniczył w dwóch wyjazdach promujących Gminę 

Bolimów: 7-8 września 2013 r. – Jarmark Województwa Łódzkiego, 14-15 września 2013 

r. - XXXVI Skierniewickie Święto Kwiatów Owoców i Warzyw w Skierniewicach; 

- 19 września 2013 r. – warsztaty bibułkarskie dla dzieci i młodzieży z Łodzi; 

- 20 września 2013 r. – odbyła się X edycja Bolimowskiego Biegu Trzeźwości 

organizowanego przez Gminny Ośrodek Kultury w Bolimowie przy finansowym 

wsparciu Pełnomocnika Wójta Gminy Bolimów ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz I Jesienny Bieg Przełajowy zorganizowany dla uczniów 

Gimnazjum (Bolimów, Kocierzew Południowy, Łaguszew) i ZSP w Bolimowie; 

- 22 września 2013 r. - na boisku sportowym w Bolimowie odbył się I integracyjny turniej 

kulturalno-sportowy dla mieszkańców obszaru Lokalnej Grupy Działania „Echo Puszczy 

Bolimowskiej” pod hasłem „Bądźmy razem”. Organizatorem imprezy był Gminny 

Ośrodek Kultury w Bolimowie przy współpracy z LGD. Do rozgrywek przystąpiły trzy 

gminy: Bolimów, Wiskitki i Puszcza Mariańska, które rywalizowały w konkurencjach 

sportowo-rekreacyjnych; 

- od 19 września 2013 r. – odbywać się będą spotkania w ramach projektu edukacyjnego 

Fundacji Orange pn. „Spotkania z pasjami”.  Projekt skierowany jest dla seniorów oraz 

wszystkich zainteresowanych; spotkania odbywać się będą online w formie wideo 

konferencji, których bohaterami będą osoby znane np. z telewizji, które prowadzą 

aktywne życie i realizują swoje pasje oraz ukończyły 60 lat, osoby starsze, które angażują 

się w życie społeczności lokalnych lub realizują ciekawe hobby. 

Dyr. Irena Śmigiera-Milewska zaprosiła do udziału w XVI Turnieju Wsi Gminy 

Bolimów, który w tym roku organizowany będzie w Huminie w dniu 29 września 2013 r. 
 

Wójt Gminy Stanisław Linart poinformował, że w okresie, którego dotyczy 

sprawozdanie uczestniczył w dwóch rozprawach sądowych dotyczących niepłacenia czynszu 

za dzierżawę gruntów przez firmę „Energobudowa”. Poza tym we wspomnianym czasie był 

na dwutygodniowym urlopie wypoczynkowym. Dodał, że wydano 195 decyzji przyznających 

zwrot w ramach podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej na ogólną kwotę 113.837,93 zł. 
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Ad. 9 

W przedmiotowym punkcie w ramach interpelacji radny Stanisław Cwalina ponowił 

wniosek o uporządkowanie cmentarza żydowskiego. 

Wójt Stanisław Linart odpowiedział, że wystosowaliśmy pismo do Związku Gmin 

Wyznaniowych Żydowskich w RP, aby podjęli stosowne działania mające na celu 

oczyszczenie i uporządkowanie cmentarza. Dodał, że ze względu na fakt, iż cmentarz 

wpisany jest do rejestru zabytków, prace porządkowe powinna wykonać firma 

specjalistyczna. 

Następnie na prośbę Wójta, Dyr. GZEAS Barbara Skrzos w odniesieniu do pytania 

zadanego przez sołtysa Roberta Buczka na poprzedniej sesji wyjaśniła i przedstawiła kryteria 

oraz regulamin przyjmowania dzieci do przedszkola w Bolimowie. 

Radna Marianna Strożek ponowiła swój wniosek dotyczący zaplanowania w budżecie 

gminy wykonanie ulicy Cmentarnej oraz zapytała czy podjęto rozmowy z właścicielami 

nieruchomości, na których mógłby powstać parking koło cmentarza. 

Wójt Stanisław Linart odpowiedział, że rozmowy z właścicielami nie przynoszą 

pozytywnych skutków, wobec tego wykupienie od nich gruntów jest niemożliwe, dodatkowo 

Gmina nie posiada tylu środków finansowych. 

Radny Jarosław Wysota zapytał na jakim etapie są sprawy związane z Ośrodkiem 

Zdrowia w Bolimowie. 

Wójt wyjaśnił, że od pewnego czasu toczą się dyskusje dotyczące Ośrodka Zdrowia  

w Bolimowie. Głównym tematem jest jego reformacja mająca na celu podniesienie jakości 

usług medycznych poprzez prywatyzacje lub zainwestowanie pieniędzy w modernizacje. 

Dodał, że wstępnie kupnem zainteresowany jest przedsiębiorca, który jest właścicielem 

dwóch przychodni medycznych w Skierniewicach. Oznajmił, że bez zgody Rady Gminy nie 

ma możliwości, aby w budynku świadczone były inne usługi niż usługi medyczne. Stwierdził, 

że aby podjąć konkretną decyzję należało zlecić wykonanie wyceny budynku wraz z terenem 

wokół niego. 

Radny Jarosław Wysota wyraził swoje zdanie, że w momencie sprzedaży budynku 

osobie prywatnej, ta może w każdej chwili zaniechać prowadzenie ośrodka, dlatego lepszym 

rozwiązaniem byłaby wydzierżawienie, aby nie doprowadzić do sytuacji, że mieszkańcy 

gminy zostaną bez opieki medycznej. 

 

Ad. 10 

W sprawach różnych głos zabrał Wicestarosta Jan Białek dziękując radnym  

za podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Bolimów  

do partnerstwa z Powiatem Skierniewickim. Stwierdził, że jeśli nie otrzymamy 

dofinansowania na przebudowę ulicy Sokołowskiej to zrealizujemy zadanie z własnych 

środków budżetowych przy współpracy z Gminą Bolimów.  

Następnie Wicestarosta Jan Białek przedstawił sytuację finansową Powiatu 

Skierniewickiego w roku bieżącym oraz plany na 2014 rok. 

W dalszej części dyskusji głos zabrali: 

- sołtys Robert Buczek: zwrócił się o wykonanie udrożnienia przepustów na odcinku  

ul. Sokołowskiej, w miejscowości Podsokołów, Sokołów oraz o oznakowanie poprzez 

postawienie słupków przy drodze na odcinku Jasionna – Karolew, zapytał czy zakończono 

ewidencje dróg gminnych, 

- sołtys Henryk Owczarek: zapytał o której zapala się oświetlenie uliczne oraz dlaczego 

bilety szkolne podrożały prawie o 25 zł, 

- sołtys Jan Adamczyk: zwrócił się z prośbą o przeniesienie znaku z miejscowością 

„Humin” oraz postawienie znaków z numerami posesji, 
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- sołtys Grzegorz Nadulski podziękował za wycinkę zakrzaczeń na drodze w Ziemiarach 

oraz zgłosił problem dotyczący zwierząt gospodarczych sąsiada, które są agresywne  

w stosunku do osób przebywających w lesie nieopodal pola, na którym owe zwierzęta się 

pasą, 

- sołtys Jan Muszyński zapytał w jakim celu i dla kogo został wykonany parking  

w Bolimowie, 

W odpowiedzi: 

- Dyr. Barbara Skrzos wyjaśniła, że ogłoszono przetarg na dowóz uczniów do szkół  

i jedyną ofertę złożyło Przedsiębiorstwo PKS z Grodziska Mazowieckiego, na którą 

Urząd Gminy nie miał wpływu, 

- Wójt Stanisław Linart poinformował, że oświetlenie uliczne przystosowywane jest  

do pory dnia i obecnie zostaje ono przestawione, w odniesieniu do parkingu powiedział, 

że otrzymaliśmy dofinansowanie na wykonanie takiego zadania, pierwotnie założony był 

plan przeniesienia tam targowicy, jednak obecnie istnieje problem z realizacją planu, 

- Kierownik Referatu GRGiP Wioletta Grebelska oznajmiła, że aktualizacja ewidencji dróg 

gminnych została zakończona i jest do wglądu w Urzędzie Gminy, dodała, że ewidencja 

nie zawiera dróg polnych. 

 

Ad. 11 

Wobec zrealizowanego porządku sesji, Przewodniczący Rady Gminy Janusz 

Łukawski podziękował za udział w obradach i o godzinie 14.00 dokonał zamknięcia XXXVII 

sesji Rady Gminy Bolimów. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

     /-/ Janusz Łukawski 

 

 

 

 

 

Protokół sporz.: 

Paulina Mońka 

                   

 


